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Guldkrokshallen, 23 februari 2023 

Linnea Hultmark (C), Ordförande 
Ulf Pettersson (S), vice ordförande 
Hanna Nordlöf, Fritidsutvecklare 
Anders Johansson, RFSISU Västra Götaland 
Anders Arnoldsson, Hjo Badmintonklubb 
Anders Forslund, IFK Hjo 
Bengt-Göran Karlsson, Sällskapet Boule i Hjo 
Bernt Kallin, HK Guldkroken 
Carl-Christian Schmiterlöw, Hjobygdens OK 
Daniel Brandt, Norra Fågelås IF 
David Fagg, Ung i Hjo 
Hartmut Bädicker, Hjo Bridgesällskap 
Ingemar Siljehult, Blikstorps AIK 
Jenny Johan·sson, Gymmix Hjo 
Jesper Carlen, Korsberga IF 
Kjell-Åke Borchgrevink, Sällskapet Boule i Hjo 
Malin Rapp, HK Guldkroken 
Peter Lauren, Hjo Badmintonklubb 
Pär Bergström, Hjo Disc 
Rolf Eriksson, Norra Fågelås IF 
Thomas Johansson, Hjo Bowlingklubb 
Tommy Thorsen, Blikstorps AIK 

Bengt-Göran Karlsson och Malin Rapp 

Kulturkvarteret 

Sidan 
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§ I

Mötet öppnas samt presentationsrunda 

§ 2

Val av protokollsjusterare. 

Rådet beslutade att utse Bengt-Göran Karlsson och Malin Rapp. 

§ 3

Dagordning 

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning. Därefter lästes 
ldrottsrådets reglemente upp, med syfte att uppdatera samtliga. 

§4

Genomgång av föregående mötesprotokoll. 

2 (4) 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna. 

Vid senaste ldrottsrådet lyftes iden att informera om att energidryck och ANDTS ej 
är tillåtet i våra idrottshallar och -ytor. En fråga lyftes nu om det var gjort. Svaret var 
nej men plan finns på att sätta upp skyltar som kommunicerar detta. 

§5

Kort sammanfattning av Fritidsenhetens information och frågor kring det 

Föreningsinformationen skickades ut med kallelsen till ldrottsrådet och gicks därför 
snabbt igenom muntligt. Följande togs upp i informationen: Information om ledar
och föräldrautbildningar nu i vår (som hade en egen punkt på dagordningen), 
information om bidragen som finns att söka hos kommunen där 
aktivitetsbidragsansökan är mest aktuell och ska vara inne senast 25 februari. Det 
gavs även tips på andra möjligheter till att söka bidrag. Därtill nämndes att 
nomineringar till Hjo kommuns idrotts- och fritidspris ska vara inlämnade senast 3 I 
mars, att arbetet med utveckling av Högaliden pågår samt status för 
Guldkroksområdet där White arkitekter ska lämna ifrån sig sitt arbete I mars. 
Uppdraget omfattar hela Guldkroksområdet och arbetet kommer att presenteras 
som beslutsunderlag till politiken, med förslag på hur man i etapper skulle kunna 
utveckla området. Frågor ställdes från rådet gällande kostnad för White arkitekters 
arbete, vilket Hanna skulle återkomma kring i efterhand. Frågor ställdes även kring 
Guldkrokshallen och vad det är som kommer att göras. Hanna berättade att förslaget 
innehåller många olika delar men i stora drag handlar det om att bygga ut hallen så att 
alla olika lokaler hör ihop på ett bättre sätt/att det blir lättare att transportera sig 
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mellan hallarna/ytorna samtidigt som det ska blir en bättre insyn mellan de olika 
hallarna samt mellan inomhus och utomhus. Att tillbyggnaderna ska innehålla 
utrymmen som erbjuder/bjuder in till rörelse på olika sätt, befintliga utrymmen görs 
om så att de blir lättare att nyttja samt kan nyttjas på fler sätt, att bygga lokaler för 
den öppna verksamheten Ung i Hjo och att göra förbättringar i A-hallen så att hallen 
fungerar bättre för match/tävlingsverksamhet nämndes också. Arbetet som White 
gjort kommer att skickas ut till samtliga föreningar längre fram. 

Därefter nämndes Sommaridrottsskolan som planeras att genomföras under tre 
dagar i augusti och där vi önskar att tre olika föreningar är med varje dag. De tre 
dagarna har tre olika utgångspunkter: Stadsparken med omnejd, Guldkroksområdet 
samt Högaliden. 

Andra projekt som föreningslivet gärna får vara delaktiga i är Livsstilsveckan (en 
temavecka för högstadieeleverna), påsklovet och Mo"ve Hjo! 

Till kvällens ldrottsråd hade David Fagg, ungdomscoach med inriktning 
rörelserikedom på den öppna ungdomsverksamheten Ung i Hjo, bjudits in för att 
presentera sig. David berättade om sin roll och vad som görs i dagsläget men också 
vad förhoppningen är att göra i framtiden, då den öppna ungdomsverksamheten 
under 2022 påbörjade en omorganisation. Istället för en fritidsgård med fritidsledare 
arbetar man nu som ungdomscoacher med i stort sett hela Hjo som arbetsplats. Det 
är bra om kontakter kan knytas mellan David och föreningarna, för att skapa 
fler/bättre/andra förutsättningar för ungdomar att utöka sin rörelserikedom. 

§ 6

Ledar- och föräldrautbildning 
- Grupparbete kring hur vi ska informera om utbildningarna samt samla
anmälningar från respektive förening

Anders Johansson från RF SISU Västra Götaland berättade om utbildningarna som 
erbjuds i mars och april: 

Ledare 
Del I :  19 mars kl.16-20 i Estrid Ericsonskolans gymnastiksal 
Del 2: 22 april kl.9-17 i Estrid Ericsonskolans gymnastiksal 

Föräldrar 
Träff I - Föräldern och barnet med Andreas Cederqvist 
28 mars kl.18-20 på Lilla park 
Träff 2 - Föräldern och föreningen 
20 april kl.18-20 på Lilla park 

Föreningarna fick diskutera och identifiera personer som kan tänkas vilja delta. Det är 
föreningarnas uppgift att informera sina medlemmar om utbildningarna och rekrytera 
anmälningar, samt sprida information om utbildningarna i sina kanaler. 
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§7

Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§8
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Nästa ldrottsråd 23 maj - Lilla Park 
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Vid nästa ldrottsråd är Christer Svensson, Kultur- turism- och fritidschef inbjuden att 
medverka. Finns önskemål om vad rådet ska handla om i övrigt lämnas dessa till 
Hanna eller Anders. 

Utdragsbesryrkande 


